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Till 
Enskede-Årsta stadsdelsnämnd 
 

30-zon i hela Årsta – svar på medborgarförslag 
 
 
Förslag till beslut 

1. Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på medborgar-
förslag från Jenny Fäldt. 

2. Ärendet överlämnas till trafiknämnden. 
 
 
 
 
Ulla Thorslund                         Leif Fransson 
Stadsdelsdirektör                     Chef ekonomi- och stadsmiljöavdelning 
 
 
Ärendets beredning 
Detta ärende har utarbetats inom ekonomi- och stadsmiljöavdelningen. 
 
 
Bakgrund 
Stadsdelsnämnden gav 2005-11-24 förvaltningen i uppdrag att bereda ett 
medborgarförslag från Jenny Fäldt. Förslagsställaren föreslår att hela Årsta 
bör göras till 30km/h zon. Det finns ingen anledning att bibehålla 50km/h 
på vissa sträckor och dessutom är det viktigt att tänka på barn, gamla och 
funktionshindrade. Förslagsställaren anser att bullernivån dessutom kom-
mer att minska avsevärt om hastigheten sänks. 
 
 
Förvaltningens synpunkter 
Förvaltningen håller med förslagsställaren att det är viktigt att tänka på 
barn, gamla och funktionshindrade. 30-zonerna sparar människoliv, mins-
kar antalet allvarliga olyckor och bidrar till en lugnare trafikrytm. Dessut-



ABCDE 
Dnr 05-320/626  sid 2 (2) 

 

 
om blir både miljön i allmänhet och trafikmiljön i synnerhet trevligare och 
bättre. Förvaltningen instämmer med förslagsställaren att bullret minskar 
med lägre hastigheter. Bilister och fotgängare tar också större hänsyn till 
varandra om hastigheten är lägre. 
 
En översyn av 30-zoner har nyligen genomförts och ett år med 30-gräns i 
Stockholmstrafiken har medfört en betydligt högre säkerhet för samtliga 
trafikanter. En sänkning av hastigheten innebär radikalt ökad säkerhet för 
fotgängare vid en olycka. En färsk mätning från NTF visar att medelhas-
tigheten på flera gator är fortsatt hög. 
 
Förvaltningen föreslår att ärendet överlämnas till trafiknämnden. 
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